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Vragen van het lid Van Tongeren (GroenLinks) aan de minister van 
Infrastructuur en Milieu over een rapport over overheidsinkomsten en 
-uitgaven betreffende gemotoriseerd wegverkeer (ingezonden 11 oktober 
2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met de brandbrief van 8 oktober van de ANWB, RAI en 
andere, waarin wordt gerefereerd aan een rapport van Ecorys over overheids-
inkomsten en -uitgaven betreffende gemotoriseerd wegverkeer?1 

Vraag 2
Bent u bekend met het rapport «Handboek externe infrastructuurkosten 
verkeer», en klopt het dat u dit in uw bezit heeft? Zo ja, kunt u dit met spoed, 
en in ieder geval vóór de plenaire behandeling van de begroting van uw 
ministerie, naar de Kamer zenden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de conclusie die de ANWB en andere trekken (dat de 
inkomsten hoger zijn dan de uitgaven) niet strookt met de conclusies uit het 
rapport? Klopt het dat de inkomsten juist kleiner zijn dan de uitgaven, 
inclusief de maatschappelijke kosten? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het sowieso een vreemd uitgangspunt is dat belasting-
inkomsten van weggebruikers ook ten goede moeten komen aan de 
weggebruikers? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.anwb.nl/auto/nieuws/2013/oktober/stop-met-nog-zwaarder-belasten-van-
automobilist
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